

文織或精

# 2023 智慧財產權 理論與實務國際研討會

徵稿主題:以台灣專利、商標及訴訟實務為主

徵稿對象: 學術及實務界專業人士、大專院校碩博士生

## 投稿須知

- 本研討會採<u>摘要投稿雙向匿名</u>審查方式,以中、英文撰寫皆可。
- 摘要文稿以2000-3000字為限,應包含問題意識、架構、重點、分析或建議等。
- ── 投稿請於112年6月30日(星期五)23:59分前上傳至本研討會摘要文稿上傳專區。
- 論文全文字數以三萬字為限,應包括論文中英文題目、中(英)文摘要及關鍵詞、參考文獻等。

DEADLINE

30th June 2023

## 重要日程

6月30日

7月31日

9月12日

9月19日

10月27日

摘要投稿截止 審查結果通知 全文繳交截止 簡報繳交截止 研討會預定日期

## 主辦單位



國立臺北科技大學

智慧財產權研究所

Graduate Institute of Intellectual Broperty National Caper Ulmersity of Technology

### **QR** Code



報名連結



## CALL FORR PAPERS

# 2023 Taipei International Conference on Intellectual Property

## Scopes and Topics of Interest:

Maintenance of patent/trademark rights and patent/trademark litigations in Taiwan.

## Authors/Presenters:

Academic scholars or practical professionals in IP areas, as well as graduate students, with guidance from their teachers.

## **Submission Guidelines**

- Papers may be written in Chinese or English.
- The abstract should be between 2,000 and 3,000 words, including issues, analyses, suggestion, and keywords, and submitted as an MS word document
- Please upload the abstract by Friday, June 30, 2023.
- The full paper should be submitted by <u>September 12, 2023</u> (no longer than 30,000 words) with the title, abstract, keywords (in both Chinese and English), and references.

30th June 2023

## **Important Date**

Jun.30

Abstract submission

Jul.31

Paper acceptance notification

Sep.12

Entire paper deadline Sep.19

PowerPoint sildes submisssion

Oct.27

Conference date

## Organized by



國立臺北科技大學

智慧財產權研究所

Graduate Sustitute of Sutellectual Broperty National Carper (University of Technology QR Code



Booking link iip.ntut.edu.tw/p/426-1092-13.php?

#### 2023 智慧財產權理論與實務國際研討會

#### 2023 Taipei International Conference on Intellectual Property (TICIP 2023)

#### 論文徵稿

#### **Call for Papers**

#### 徵稿主題及對象

■ 徵稿主題:以臺灣專利、商標及訴訟實務為主,均歡迎投稿。

徵稿對象:學術及實務界專業人士、大專院校碩博士生。

#### 投稿須知

1. 本研討會採摘要投稿雙向匿名審查方式,以中、英文撰寫皆可。

- 2. 摘要文稿以 2000-3000 字為限,應包含問題意識、架構、重點、分析或建議等。以 WORD 横式打字,中文字型使用標楷體,英文字型使用 Times New Roman,字體大小為 12P字。請務必註明論文全名(中、英文),並附上作者姓名(中、英文)、任職單位、職稱、通訊地址、白天聯絡電話、行動電話及 E-mail。
- 3. 投稿請於 **112 年 6 月 30 日 (星期五 ) 23:59 前**上傳至本研討會摘要文稿上 傳專區 (https://iip.ntut.edu.tw/p/423-1092-3169.php?Lang=zh-tw )。
- 4. 論文全文字數以 3 萬字為限,應包括論文中英文題目、中(英)文摘要及關鍵詞、參考文獻等。

#### 重要日程

■ 摘要投稿截止日:112年6月30日

■ 審查結果通知日:112年7月31日

■ 全文繳交截止日:112年9月12日

■ 簡報繳交截止日:112年9月19日

■ 研討會預定日期:112年10月27日

主辦單位:國立臺北科技大學智慧財產權研究所

聯絡資訊: (02)2771-2171 分機 5702 林小姐·E-mail: ttip5702@ntut.edu.tw。

#### 2023 Taipei International Conference on Intellectual Property (TICIP 2023)

The 2023 Taipei International Conference on Intellectual Property (TICIP 2023) will be held in Taipei in Octomber 2023.

#### **Scopes and Topics of Interest:**

Maintenance of patent/trademark rights and patent/trademark litigations in Taiwan.

**Authors/Presenters:** Academic scholars or practical professionals in IP areas, as well as graduate students, with guidance from their teachers.

#### **Submission Guidelines:**

- 1. Papers may be written in Chinese or English.
- 2. All submissions should be original, not previously published or under consideration elsewhere.
- 3. All submissions will be subjected to an anonymous review.
- 4. The abstract should be between 2,000 and 3,000 words, including issues, analyses, suggestions, and keywords, and submitted as an MS Word document. Submissions should be in Chinese (A4 paper, font 12, Kaiu.ttf(標楷體)), or English (A4 paper, font 12, Times New Roman). Please include the following details in your emails for authors and each co-author (if any):
  - ♣ Full name
  - Honorific (Dr., Prof, Mr., Ms., etc)
  - Position title
  - Institution
  - Address
  - Phone number (daytime and mobile)
  - Email
- 5. Please upload the abstract by **Friday**, **June 30**, **2023**.
- 6. The full paper should be submitted by <u>September 12, 2023</u> (no longer than 30,000 words) with the title, abstract, keywords (in both Chinese and English), and references.

#### **Important Deadlines:**

- 1. Submission of the abstract: June 30, 2023.
- 2. Notification of paper acceptance: July 31, 2023.
- 3. Submission of the entire paper: September 12, 2023.
- 4. Submission of the PowerPoint slides: September 19, 2023.

For the latest information concerning TICIP 2023, visit the conference website at https://iip.ntut.edu.tw/p/423-1092-3169.php?Lang=zh-tw or contact Miss Lin, 886-2-27712171 ext.5702; ttip5702@ntut.edu.tw,

National Taipei University of Technology, Graduate Institute of Intellectual Property